
Dansk Sankt Bernhard Klub 
 

 

Bestyrelsesmøde :  Den . 10.06.2024 

Deltagere:  Alle 

 

Dagsorden . 

1. Valg af ordstyrer 

Lise-Lotte 

2. Valg af referent  

Jacob 

3. Godkendelse af dagsorden 

Ok 

4. Godkendelse af sidste referat  

Ok  

5. Opfølgning af pligter/opgaver (Ulla,Betina,Susanne, Jacob,Lise-Lotte)  

Optælling af resultatet fra vedtægtsændringen skal offentliggøres på klubbens 

facebook-side med en konstatering af, at forslaget er vedtaget. Jacob laver 

opslaget. 

Referat fra WUSB – meget ros for en flot afholdelse i Danmark. Vi kan både 

madmæssigt og prismæssigt godt være vores bekendt. Ved delegeretmødet 

blev foreslået ændret to paragraffer. Ud af fire dommere har værtsnationen 

ikke krav på at vælge en dommer. Dommeren med flest stemmer bliver 

dommer sidst i Store Ring (BIS). Tekster oversættes ikke til et fjerde sprog 

(spansk). Tre lande er muligvis trådt ud af WUSB. Tre uger efter WUSB i DK 

blev det meddelt at WUSB blev optaget i FCI. Obs på tilpasning til FCI-

reglerne.  

Der var fire dansk opdrættede hunde, der alle blev placeret i deres klasse. 

De danskejede hunde klarede sig generelt meget fint med fem ud af 6 hunde i 



Store Ring. 

Vandrepokal i form af en stor hund (55 kg) skænket til museet i Schweitz. 

Overvejelser om en fælles transport til WUSB 2025 i Tjekkiet. 

6. Økonomi ved kassereren  

Der har ikke været store udgifter i måneden. Der er nyt betalende medlem 

sendt videre fra DKK. Fornyet abb. på Microsoft. Urafstemningen har kostet 

omkring 5000 kr. Regning fra rosetter fra Haarby-udstillingen er først kommet 

til i dette regnskabsår. 

7. Avl og sundhedsudvalget 

Per har budt ind med oplysninger om spondulose. Der er søgt informationer 

bla. fra Boxer-klubben. Af materialet fremgår bla. at dyrene ikke nødvendigvis 

er hæmmet og at det heller ikke nødvendigvis medfører smerter hos hunden. 

Det kunne være en idé med et foredrag om spondulose, hvor man kan blive 

klogere på lidelsen – uanset om man er opdrætter eller hundeejer.    

8. Udstillingsudvalget  

Tornbyudstillinger er ansøgt og godkendt. Indbydelse skal laves.  

Vi skal finde en hal på Sjælland til juleudstilling. Jacob undersøger haller i 

omegnen. Det er ikke et must med cafeteria. Der skal være plads nok og 

varme. Prisen har naturligvis noget at sige. Ulla kontakter dommer (Peter 

Wiebauer). 

Vejle- og Flakkebjerg-udstillinger er færdigmeldt. Flakkebjerg har et 

underskud på knap 10 kr. Der er ikke kommet en regning fra hallen i Vejle, og 

derfor er det regnskab ikke færdigt.  

9. Aktivitetsudvalget    

Bestyrelsen har fået mail om, at Ane ønsker at træde ud af aktivitetsudvalget. 

Det tager bestyrelsen til efterretning og orientering. 

10.  Klubbens medier   

Lise-Lotte skriver leder til næste udgave af klubbladet.  Deadline 25. juli.  

Klubbens medier er drøftet. 

11.  Næste møde  

1. juli kl. 19 

12. Eventuelt 

Maillisten opdateres jævnligt. Husk at give Jacob besked ved ændringer i 

medlemslisten.  

Herudover en drøftelse af medlemstallet og hvalpekøber-medlemmer. 


